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Abstract (en)
The device has a cylindrical or conical shaped heating part (3) appositively connected with hairs depending on a support part (2), where one of the
parts is floating mounted by using a suspension unit (5). The parts are maintained together at rest in a fixed frame (1) by pushing the parts towards
each other, and an introduction unit (7) automatically introduces the hair between the heating part and the support part. The frame includes two
arms (9, 10) parallely connected, and is connected to a handle (4).

Abstract (fr)
Appareil de coiffure comportant au moins une partie chauffante (3) venant au contact des cheveux moyennant une partie d'appui (2) en vis-à-vis, au
moins l'une des parties étant montée flottante en utilisant des moyens de suspension. Selon l'invention, les parties sont maintenues ensemble dans
un cadre (1) fixe en étant poussées l'une vers l'autre au repos et que l'appareil comporte des moyens d'introduction (7) automatique des cheveux
entre la partie chauffante (3) et la partie d'appui (2).
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